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Medborgarförslag om ny hundrastgård  

Svar på medborgarförslag 
 

Förvaltningens förslag till beslut 
Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens 
tjänsteutlåtande som svar på medborgarförslaget. 

Sammanfattning 
Författaren av medborgarförslaget anser att staden ska anlägga en 
hundrastgård i Frötallsparkens sydvästra del för att kompensera 
stadsdelsförvaltningens borttagande av hundrastområdet i samma 
park. Författaren hänvisar till att många bostäder planeras att 
byggas i området och att det därför finns ett behov av denna typ av 
anläggning. 

Stadsdelsförvaltningen anser att området idag är väl försörjt med 
hundrastgårdar och hundrastområden och att det därför inte är 
aktuellt att anlägga en ny hundrastgård i Frötallsparken. 

Förvaltningen föreslår att Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd 
godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande som svar på 
medborgarförslaget. 

Bakgrund 
Ett medborgarförslag om att anlägga en hundrastgård i 
Frötallsparken, som ligger i stadsdelen Johanneshov, har skickats in 
till stadsdelsnämnden. Medborgarförslaget inkom den 7 mars 2025. 

Ärendet 
Författaren av medborgarförslaget anser att staden ska anlägga en 
hundrastgård i Frötallsparkens sydvästra del för att kompensera 
stadsdelsförvaltningens borttagande av hundrastområdet i samma 
park. Författaren hänvisar till att många bostäder planeras att 
byggas i området och att det därför finns ett behov av denna typ av 
anläggning. 
 

Handläggare
Eskil Swerkersson
Telefon: 08-50814020

Till
Enskede-Årsta-Vantörs 
stadsdelsnämnd 2025-05-22

Enskede-Årsta-Vantörs 
stadsdelsförvaltning
Avdelning HR, stab och stadsmiljö

Tjänsteutlåtande
Dnr EÅV 2025/265
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112 25 Stockholm
daniel.lauridsen@stockholm.se
start.stockholm
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Ärendets beredning 
Ärendet har beretts inom Avdelningen HR, stab och stadsmiljö. 

Förvaltningens synpunkter och förslag 
Stadsdelsförvaltningen vill inleda med att tacka för 
medborgarförslaget. Hundrastområdet i Frötallsparken att tas bort 
från stadens lokala ordningsföreskrifter, eftersom 
stadsdelsförvaltningen anser att parkens framtida utformning och 
funktion innebär att det inte kommer att vara lämpligt att ha hundar 
utan koppel där. 

Stockholms allmänna lokala ordningsföreskrifter anger att hundar 
ska hållas kopplade på offentlig plats, med undantag för de områden 
där staden har anordnat hundrastplatser. Hundrastplatser som är 
inhägnade kallas för hundrastgårdar och om de saknar stängsel 
kallas de för hundrastområden.  

Stadsdelsförvaltningens uppfattning är att invånare efterfrågar 
hundrastgårdar i de flesta delar av stadsdelsområdet. I utvecklingen 
av hundrastgårdar strävar stadsdelsförvaltningen efter en jämn 
geografisk spridning så att hundägare har liknande tillgång till dem 
oavsett var de bor. 

I Slakthusområdets närhet finns det idag hundrastgårdar vid 
Bolidenplan, i Kolerakyrkogården samt i Blåsutparken. 
Hundrastgårdarna vid Bolidenplan och i Kolerakyrkogården ligger 
cirka 600–800 meters gångväg från Slakthusområdet, och med den 
planerade gång- och cykelbron över Nynäsvägen blir avståndet till 
Blåsutparkens hundrastgård liknande. Det finns dessutom ett 
hundrastområde i naturmarken öster om Bolidenvägen. 

 
Bild 1. Karta som där ungefärliga platser för hundrastgårdarna är markerade med 
cirklar och hundrastområdet är markerat med en rektangel. Källa: DpMap 2025. 
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Stadsdelsförvaltningen anser att området idag är väl försörjt med 
hundrastgårdar och hundrastområden och att det därför inte är 
aktuellt att anlägga en ny hundrastgård i Frötallsparken.  

Utbyggnaden av Slakhusområdet kommer enligt gällande tidplan att 
pågå fram till 2035. Frötallsparken ingår i Slakhusområdets första 
etapp, och planen är att den ska utvecklas till en naturpark. 
Eftersom det är ett pågående projekt genomför 
stadsdelsförvaltningen inga investeringar där nu. Mer information 
om projektet går att hitta på stadens hemsida Stockholm växer 
(Slakthusområdet etapp 1 – Fållankvarteren - Stockholms stad). 

Förvaltningen föreslår att Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd 
godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande som svar på 
medborgarförslaget. 

Anders Carstorp  Carina Idenfors 
Stadsdelsdirektör  Avdelningschef 
Enskede-Årsta-Vantörs 
stadsdelsförvaltning 
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stadsdelsförvaltning 

 

Bilaga 
Medborgarförslag om ny hundrastgård i skogen mellan 
Slakthusområdet och Lindevägen 
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